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Abstract (en)
The lower end of the beacon (10) has a foot member (12) which fits into a socket of the foot plate (14) and is secured by a bayonet lock. The
bayonet contours of the socket are formed by L-shaped grooves on the inside wall whereby the branches (34) of these grooves running in the
circumferential direction have an internal height equalling that of the bayonet projections (50) on the foot member. <??>The foot member and
bayonet projections are formed from plastics.

Abstract (de)
Vorrichtung zur Befestigung einer Bake (10) an einee Fußplatte (14), mit einem am unteren Ende der Bake (10) angeordneten Fußstück (12),
das in eine Steckaufnahme (18) der Fußplatte (14) einsteckbar ist und an seinem Umfang Bajonettvorsprünge (50) für die Verriegelung an
Bajonettkonturen (34) der Steckaufnahme aufweist, dadurch gekennzeichnet, daß die Bajonettkonturen (34) durch L-förmige Nuten in der Innenwand
der Steckaufnahme (18) gebildet werden und daß die in Umfangsrichtung verlaufenden Äste (34) dieser Nuten eine lichte Höhe haben, die gleich
der Höhe der Bajonettvorsprünge (50) ist. <IMAGE>
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